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Viken Frukt BA mener vi må fokusere mer på middelutprøving enn bare tilskudd ved 

rognebærmøllangrep. 

Vi kan ikke drive vår produksjon basert på tilskudd, men er avhengig av å ha gode 

plantevernmidler til bekjempelse av rognebærmøllen. 

  

Viken Frukt BA er kjent med at det finnes et nytt middel (Koragen) mot rognebærmøll. 

Den har hatt god virkning iflg. forsøk gjort av Bioforsk. 

Vi mener myndighetene bør ha stor fokus på utprøving av dette middelet, samt 

dispensasjon for bruk av middelet i 2010. 

Dersom dette ikke er mulig må det gis dispensasjon for bruk av Gusation i 2010 da dette ser 

ut til å bli et angrepsår.  

  

Vi mener det ikke bør brukes tid og penger på en ny tilskuddsordning nå, men legge 

rognebærmøllskadene inn under den klimabetingede skadeordningen som vi har i dag. 

  

Skal det etableres en ny ordning hvor soneinndeling er en del av oppgjørsprisen, må 

soneinndelingen brukes slik den er i dag, ikke forenkles med færre soner. 

  

Konsekvenser ved rognebærmøllangrep: 
  

Dersom vi ikke finner en løsning på dette problemet vil det få store konsekvenser for hele den 

norske epleproduksjonen. I angrepsår vil ikke forbrukeren kunne kjøpe norske epler i 

butikken. 

  

Det vil også bli vanskelig å opprettholde et importvern på norske epler når vi ikke kan tilby en 

sikker levering fra år til år. 

  
  

Med vennlig hilsen 

For Viken Frukt BA 
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